
Från: Monica Skantz <monica.skantz@lekeberg.se>
Till: caroline kardell <yinoyang@hotmail.com>
CC: Björn Ekedahl <bjorn.ekedahl@lekeberg.se>
Platia mailimport KUB - Lekeberg <platina.kub@lekeberg.se>
Ämne: SV: Semester och sommar fritids
Skickat: 2020-05-26 16:11:54

Hej Caroline!

Tack för ditt mejl och synpunkter!

Jag respekterar dina tankar och känslor om Covid 19 men håller inte med dig om dina
farhågor. I sommar gäller samma rekommendationer som gällt hittills, att barn och personal
stannar hemma om man har minsta symtom eller är sjuk samt att man tvättar sina händer
och håller avstånd, på samma sätt som det har varit i skolan och på fritids under våren.

Vi kommer inte tränga ihop barn och personal. Normalt är det runt 200 barn på fritids på
Tulpanen och på Hidinge över 100 barn. Under jouren kommer det vara 40-50 barn, varav ca
20 barn från Hidinge, så det kommer finnas gott om utrymme både inne och ute för lek och
andra aktiviteter.
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Från: caroline kardell [mailto:yinoyang@hotmail.com]
Skickat: den 23 maj 2020 18:32
Till:Monica Skantz <monica.skantz@lekeberg.se>
Ämne: Vb: Semester och sommar fritids

Hej Monica.
Jag vidarebefordrar det mail, som jag skickade till Rektor Björn i Hidingeskolan i
onsdags. Och även några fler funderingar och tanksr kring covid19.

Vi föräldrar har ju fått mail om att det ska vara sammanslagning på fritids i sommar.
Tulpanen, Hidinge och Mullhyttan.
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Vilka jag, på ren svenska, tycker är rent förskräckligt/ förjävligt.
Framförallt i dessa Covid19 tider.
Jag vet inte vem som bestämt och heller inte hur det är tänkt.

Men jag tycker nog att man bör tänka om. VI, hela Sveriges befolkning, har fått
riktlinjer på hur vi ska bete oss.
Hålla DISTANS. Tvätta händer. Hålla oss hemma. Inte träffa gamla och äldre. Inte ha
större folksamlingar än 50 personer.

Jag personligen tycker nog att, just här brister vi på väldigt många ställen. Om vi nu
ska blanda våra barn, personal och andra vuxna. I lokaler vi inte känner till. Baciller vi
normalt inte har. Riskgrupper bland barnen och vuxna.

Jag skulle kunna göra listan lång.
Vad som faktiskt oroar mig extra mycket idag. Det är att jag läste statistik, hur många
covid19 sjuka, vi har i varje län. Örebro län låg i topp. Bland de 5 översta länen.

Ändå väljer vi att tränga ihop våra barn.
Jag undrar, hur tänker DU och rektorerna kring detta? Har rektorerna bestämt detta
själva, eller har du varit delaktig?

Vore tacksam för ett svar.
Mvh Caroline Kardell

Skickat från min Huawei-telefon

-------- Originalmeddelande --------
Från: caroline kardell <yinoyang@hotmail.com>
Datum: ons 20 maj 2020 17:54
Till: Björn Ekedahl <bjorn.ekedahl@lekeberg.se>
Ämne: Semester fritids

Hej Björn.
Jag antar att jag inte är den enda som reagerar på sammanslagningen i
sommar.

Nu i covid19 tiden, borde vi väl inte trycka ihop barn, från olika skolor. På
ett och samma ställe. Barn som aldrig träffats. Aldrig varit i lokalerna.
Olika smittorisk. Med familjemedlemmar med riskgrupper.
Just i år, borde det ju vara extra viktigt att faktiskt sprida ut oss.

Jag bara undrar några saker.
Hur många barn ska vara i samma lokaler?
Hur ser smittorisken ut?
Finns det möjlighet att vara ute hela dagarna MED personal?
Hur ser det ut för personalen? Blir det drägliga arbetsförhållanden för
våra underbara fritidsledare? Kunskap om eleverna?
Varför utnytjar vi inte våra fina lokaler som finns i Hidinge?
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Många frågor.
Hidinge har ju Äppelblomman, Lärkan, Norrgården och Sörgården. Där
våra pedagoger och elever känner igen varandra. Både med syskon och att
de faktiskt varit i byggnaderna förut.

Hur tänker du/ ni på barnens trygghet? Det måste väl ändå ha en ganska
stor betydelse.
Mitt barn exempelvis kommer inte vara många dagar på fritids i sommar.
Han känner sig lite stressad redan nu, i vetskap att behöva vara på en plats
några dagar som han inte känner till. Varken barn eller pedagoger.
Har ni / du tänkt på att det kan bli kaos för de elever, som måste få lite
extra stöd inför detta?

Som sagt, jag antar att jag inte än den enda som undrar.

Mvh Caroline Kardell och Tomas Kardell
Föräldrar till Wictor i 2e

Skickat från min Huawei-telefon


